

Title (en)  
Cassette for game board.

Title (de)  
Brettspiel-Kassette.

Title (fr)  
Cassette pour damier.

Publication  
**EP 0033918 A1 19810819 (DE)**

Application  
**EP 81100691 A 19810130**

Priority  
ES 248843 U 19800201

Abstract (en)  
A cassette for a game board comprises a rear part (9) and two side parts (1, 2) which are hinged on said rear part so as to be foldable between a closed position and a position of use. In order that the cassette is immediately ready for use in the position of use, flat board portions (3) of the side parts (1, 2) abut one another in the position of use above the rear part (9) and the foldable hinging is effected by means of joints, comprising in each case a pin (6) and an elongated hole (11), which joints permit a displacement of the rear part (9) in relation to the side parts (1, 2) during the folding movement. <IMAGE>

Abstract (de)  
Eine Brettspiel-Kassette umfasst einen Rückenteil (9) und zwei daran zwischen einer geschlossenen Stellung und einer Gebrauchsstellung klappbar angelenkte Flügel (1, 2). Damit die Kassette in der Gebrauchsstellung sofort gebrauchsfertig ist, stossen ebene Brettabschnitte (3) der Flügel (1, 2) in der Gebrauchsstellung oberhalb des Rückenteils (9) aneinander an, und die klappbare Anlenkung erfolgt mittels jeweils einen Zapfen (6) und ein Langloch (11) umfassender Gelenke, die eine Verschiebung des Rückenteils (9) gegenüber den Flügeln (1,2) bei der Klappbewegung letzterer zulassen.

IPC 1-7  
**A63F 3/00**

IPC 8 full level  
**A63F 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63F 3/00895** (2013.01)

Citation (search report)  
DE 7420139 U

Cited by  
US4613040A; US5529173A; FR2657534A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0033918 A1 19810819**; ES 248843 U 19800516; ES 248843 Y 19801201

DOCDB simple family (application)  
**EP 81100691 A 19810130**; ES 248843 U 19800201